

Pro-Care

Bonnet Scrubbing Carpet Cleaner

Description:

Pro-Care Bonnet Scrubbing Carpet Cleaner is a neutral concentrated solution that is suitable for all kinds of carpet, including wool and upholstery. Long lasting fragrance keeps refreshing the carpet.

產品說明:

Pro-Care 墊洗地毯清潔劑之中性酸鹼度的濃縮配方適合清潔所有地毯，包括羊毛地毯及裝飾布料上。持久芬芳的香味使潔淨的地毯保持清新。

Benefits: 優點:

Clean and Safe

清潔可靠

Safe and effective to remove dirt on all kinds of carpet, including wool and upholstery. Neutral pH ensures that carpet dyes and fibers are not adversely affected and colorless formula never causes a color change thereby prolonging the carpet life.

中性酸鹼度的配方適合清潔所有地毯，包括羊毛地毯及裝飾布料上，同時不會影響地毯顏色及纖維，透明的特性亦確保地毯不會被染色，令地毯更光潔耐用。

Economical to Use

經濟耐用

Concentrated formulation allows diluting to clean a large area.

只須稀釋少量已可以清潔大量面積。



Packing: 5 Litres X 4 bottles

Size: 39.0cm X 27.0cm X 29.5cm

Refreshing Fragrance

怡人香氣

Slight apple scent ensures a pleasant smelling room at a long period of time.

怡人蘋果味能長時間帶給你滿室清香。



Pro-Care Bonnet Scrubbing Carpet Cleaner

Application: (Directions for use)

Vacuum carpet thoroughly and pre-treat spots prior cleaning.

Pre-treatment Cleaning:

1. Dilute 1L of Pro-Care Bonnet Scrubbing Carpet Cleaner with 8L water. (1:8)
2. Spray solution via a low-pressure sprayer onto carpet, paying particular attention to spots and traffic lanes. Agitate with a carpet rake, extractor brush, shampoo brush or bonnet.
3. Extract carpet thoroughly as usual.
4. Groom carpet with clean carpet rake or stiff synthetic broom. Allow to dry.

For Bonnet Buffing :

1. Dilute 1L of Pro-Care Bonnet Scrubbing Carpet Cleaner with 8L water. (1:8)
2. Pre-spray solution on carpet.
3. Clean with dry or lightly sprayed bonnet under rotary floor machine using circular motion. For bonnet pad, soak bonnet in bucket of this product and wring out thoroughly before cleaning.
4. Groom carpet with clean carpet rake or stiff synthetic broom. Allow to dry.

應用：（使用方法）

徹底吸塵及預先清潔污漬。

預洗步驟：

1. 將 1 公升墊洗地毯清潔劑加入 8公升水(1: 8)；
2. 使用低壓力噴壺將清潔劑噴於地毯上並進行刷洗；
3. 根據正確的抽洗地毯程序，進行地毯抽洗；
4. 使用地毯刷整理地毯毛，待其自然風乾。

毛墊刷洗程序：

1. 將 1 公升墊洗地毯清潔劑加入 8公升水(1: 8)；
2. 將清潔劑噴於地毯上；
3. 使用羊毛墊配合地擦機清洗地毯；
4. 用地毯刷整理地毯毛，待其自然風乾。

Specifications

Active Ingredients :

Surfactant	1%-10%
2-Butoxyethanol	1%-15%
Color:	Colorless
Fragrance:	Apple
Density at 20 degrees Celsius:	1.0-1.10
Solubility in/Miscibility with Water:	Complete
pH Value:	7.0-9.0
Chemical Stability :	Stable

Safe Handling:

Details information about handling and disposing this product can be found at a separate Material Safety Data Sheet. Please make sure the employees/users can fully understand the content of Material Safety Data Sheet and read through it before using this product

Storage Information

Store in a well-ventilated area. Avoid extreme temperatures.